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Contract No. HY/2014/07 
Central Kowloon Route – Kai Tak West 
 
4 November 2019  

 
KTW – Kids explored nearby community 

 
 “Central Kowloon Route” – Kai Tak West Project Team arranged an “Explore our Community” activity for 
kids in Hong Kong Society for the Protection of Children Ma Tau Chung Nursery School on 4 November 
2019. 
 
With the theme “My community”, kids explored everything in their neighborhood including construction 
works.  The project team introduced the construction methods of bridges, tunnels and roads through 
storytelling and shared the environmental knowledge with the kids in a simple and easy-to-understand 
way.   Children are encouraged to be curious, be inquisitive, ask questions and interact with each other.  
 
Children also showed their artistic talents in the coloring activities.  At the end of the event, they acted as 
young engineers by dressing up Personal Protection Equipment (PPE) such as safety helmets and safety 
vest, etc. The project team believed that young children know the surrounding community from an early 
age and can then explore the world.  
 
 
 

啟德西—幼童探索社區日 

 

「中九龍幹線—啟德西工程」於 2019 年 11 月 4 日到訪香港保護兒童會馬頭涌幼兒學校，為一群

年幼學童安排「探索社區」活動。 
 
活動以「我的社區」為主題，讓幼童認識身邊周遭事物，包括建造業工程。工程團隊藉着故事分

享環節，簡單講解橋樑、隧道及公路的建造方法，並以簡單易明的方法灌輸綠色環保訊息。  過程

中能引發幼兒的求知慾和好奇心，並透過提問與幼兒互動，幼兒更能將生活經驗融入主題，突顯

從探索中去擴闊對世界的認識。 
 
幼童隨後在填色活動中，盡展美術天份。幼童更穿上個人防護裝備，包括安全帽及反光衣，搖身

變成小小工程師，表現自豪和雀躍。工程團隊深信，幼童從小認識周遭社區，繼而便可伸延探索

全世界。 
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「中九龍幹線—啟德西工程」團隊與香港保護兒童會馬頭涌幼兒學校一眾幼童探索社區， 

認識中九龍幹線。 
“Central Kowloon Route” – Kai Tak West Project Team arranged an explore community activity for kids in 

Hong Kong Society for the Protection of Children Ma Tau Chung Nursery School. 
 

 

 
工程團隊簡單介紹「中九龍幹線—啟德西工程」，讓小朋友從小認識社區周遭設施。 

The project team briefly introduced the “Central Kowloon Route” – Kai Tak West Project to let young 
children know the facilities in the community from an early age. 
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工程團隊透過「三隻小豬」的故事講解建造工程。 

The project team introduced the construction project through the classic story of “Three Little Pigs”. 
 

 
一眾小朋友穿上個人防護裝備均顯得十分雀躍。 

Children are very excited to wear personal protective equipment. 
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小朋友們透過觸摸混凝土，親身體驗其重量和質地。 

Kids experienced the weight and texture of concrete. 
 

 
填色活動讓幼童發揮無限藝術潛能。 

Colouring activities allow young children to show their artistic talents.  
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工程團隊分享「減廢、再用及循環再造」三個環保守則。 

The project team shared the knowledge of 3R (Reduce, Reuse and Recycle) principles to the children. 
 

 
幼童們嘗試將不同種類的垃圾分類放入三色廢物回收桶。 

Children tried to sort different kinds of rubbish into a Three-colour waste separation bin 


